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Referat af Generalforsamling i Æ’Redningshus fredag d. 23.2. 2024 

 

Karin bød velkommen til de ca. 40 fremmødte 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
 

Ole Ryltoft blev valgt som dirigent. 
Ole Ryltoft konstaterede at 
generalforsamlingen var lovlig og rettidigt 
indkaldt 
 

2. Valg af stemmetællere 
 

Hans Kragh og Kurt Johansen blev valgt 
som stemmetællere 
 

3. Forpersonens/bestyrelsens 
beretning 
 

Forperson, Karin Lynggard, aflagde 
beretning, suppleret af de øvrige 
bestyrelsesmedlemmer. 
2023 har været et travlt år. 
Redningshusets formål fremgår af 
vedtægternes paragraf 2. Bestyrelsen har 
arbejdet på at opfylde formålene med en 
palet af tilbud.  
Beretningen, som kan ses under dette 
referat, blev enstemmig vedtaget. 
 
Forpersonen sluttede af med en stor tak til 
alle de frivillige, der er grundlaget for at det 
kan lade sig gøre at opretholde det høje 
aktivitetsniveau. 
 
 

4. Fremlæggelse af årsregnskabet v. 
kassereren 
 

Kassereren fremlagde og gennemgik 
regnskabet på storskærm. 
Omsætningen har i 2023 været 319.909. 
Likvid beholdning i foreningen på i alt 
322.270,-  
Det ligger fint i forhold at vi har besluttet at 
den likvide beholdning skal ligge mellem 
300.000 – 400.000 kr. 
Egenkapitalen er på 347.000,- 
Regnskabet kan ses under dette referat. 
 



Investeringer i 2024, her har Bestyrelsen 
besluttet at afsætte penge til at klargøre et 
nyt rum, som Redningshuset kan leje hos 
KLF, samt nye højtalere til udendørs brug.  
 
Spørgsmål fra salen: ”Hvor mange penge 
skal man have stående? Burde man sætte 
kontingentet ned, eller ikke kræve leje for 
brug af huset for byens foreninger?”   
Der blev svaret at den likvide beholdning 
ikke må overstige 400.00 kr 
Forpersonen kommenterede indlægget der 
kom fra salen, og sagde at en del af beløbet 
skyldes forudindbetalinger i forbindelse 
med udlejning.  
Kommentar fra salen: ”Det koster vel også 
noget at lave den nye om- og tilbygning”. 
 
Thisted Kommune står for den udvendige 
vedligehold, men vi er ikke så nøjeregnende 
med f.ex maling af huset, her betaler 
Thisted Kommune malingen og vi sørger 
selv for at male. 
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 
 
 

5. Indkomne forslag fra medlemmerne 
 

Der var ikke indkommet forslag fra 
medlemmerne. 
 

6. Bestyrelsens forslag 
 

Der var ikke indkommet forslag fra 
bestyrelsen 
 

7. Valg af formand Karin Lynggaard genopstillede, og blev 
genvalgt med applaus 
 

8. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer 
(inklusiv forperson) 
 

Jens Søndergaard og Tine Tougaard 
genopstillede og blev genvalgt 

9. Valg af suppleanter 
 

Edel Krogsgaard genopstillede. Ole Lerche 
genopstillede ikke.  
Edel blev genvalgt. 
Der blev spurgt om der var interesserede i 
salen til den ledige suppleantpost, det var 
der ikke og bestyrelsens forslag til en ny 
suppleant, Peter Homann, blev valgt. 
 

10. Valg af revisor og revisorsuppleant 
 

Revisor Ole Frederiksen genopstillede og 
blev genvalgt.  



Peter Homann, revisorsuppleanten blev 
valgt som suppleant til bestyrelsen, og 
kunne derfor ikke genopstilles som 
revisorsuppleant.  
Johan Nielsen blev valgt som 
revisorsuppleant 
 

11.  Eventuelt 
 

Forpersonen takkede forsamlingen for god 
ro og orden og takkede endvidere 
afgående bestyrelsesmedlem Ole Lerche 
for en fin indsats i bestyrelsen, og udtrykte 
glæde over at Ole fremover stadig vil være 
aktiv som frivillig. 
En tak også til dirigenten for god styring af 
generalforsamlingen. 
 
Fra salen blev kommenteret at det var fint 
at der bliver spurgt ud i forsamlingen om 
der var forslag eller kommentarer 
undervejs. 
Tak fra salen til bestyrelsen over det fine 
arbejde. 
 

 


